



**Holy Spirit
University
of Kaslik**

E-NEWSLETTER ... FROM INSIDE USEK
E-NEWSLETTER... L'USEK VUE DE L'INTÉRIEUR



QUOTE OF THE MONTH

“ UNIVERSITY'S LIKE THIS LITTLE WORLD, A BUBBLE OF TIME SEPARATE FROM EVERYTHING BEFORE AND EVERYTHING AFTER. ”

by Mhairi McFarlane

CITATION DU MOIS

“ LA FAC EST COMME UN MONDE À PART, UNE BULLE TEMPORELLE SÉPARÉE DE TOUT CE QU'IL Y A EU AVANT ET TOUT CE QUI VIENDRA APRÈS. ”

Par Mhairi McFarlane

EVENTS / ÉVÉNEMENTS

USEK INAUGURATES THE USEK DR. FRANÇOIS S. BASSIL MEDICAL BUILDING



USEK inaugurated the USEK Dr. François S. Bassil Medical Building and held the commencement ceremony for the 'Class of Joy 2018' of the School of Medicine and Medical Sciences. The ceremony, organized at the invitation of USEK President Reverend Father Professor Georges Hobeika with Byblos Bank Group Chairman Dr. François Bassil as keynote speaker, was held at the premises of the said building in Jbeil.

[LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS](#)

L'USEK INAUGURE LE BÂTIMENT DR FRANÇOIS S. BASSIL DE LA FACULTÉ DE MÉDECINE ET DES

ACHIEVEMENTS / EXPLOITS

USEK SUCCESSFULLY COMPLETES NAAB VISIT TWO

The National Architectural Accrediting Board (NAAB) voted to accept the report from Visit Two regarding the Substantial Equivalency application for the Master of Architecture degree (combined Bachelor and Master/193 credits) delivered by the Faculty of Fine and Applied Arts at the Holy Spirit University of Kaslik (USEK). NAAB has congratulated the University on completing this step in the process of achieving the Substantial Equivalency designation.

NEW ABET ACCREDITATION ACHIEVEMENT

ABET's Applied and Natural Science Accreditation Commission has accredited USEK's BS in Actuarial and Financial Mathematics and BS in Nursing Sciences programs, in addition to the accreditation of the BE in Civil Engineering program by ABET's Engineering Accreditation Commission. With this new achievement, USEK has gained ABET accreditation for 12 of its programs in the fields of applied sciences, computing, and engineering.

L'USEK CONCLUT LA DEUXIÈME VISITE DE L'ACCREDITATION NAAB AVEC SUCCÈS

Le National Architectural Accrediting

SCIENCES MÉDICALES

USEK a inauguré le bâtiment Dr François S. Bassil de la Faculté de Médecine et des Sciences Médicales et a organisé la remise des diplômes à la « promotion de la joie 2018 » de ladite Faculté à l'invitation du Révérend Père Professeur Georges Hobeika, Recteur de l'USEK, avec le président du Byblos Bank Group, Dr François Bassil, comme orateur principal dans les locaux dudit bâtiment à Jbeil.

LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS

Board (NAAB) a voté en faveur du rapport de la deuxième visite concernant la demande d'équivalence substantielle (Substantial Equivalency) pour le programme de Licence et Master en Architecture (programme unifié/193 crédits) dispensé par la Faculté des Beaux-Arts et des Arts Appliqués de l'Université Saint-Esprit de Kaslik (USEK). NAAB a félicité l'Université pour avoir franchi cette étape dans le processus d'obtention de l'équivalence substantielle.

NOUVEL EXPLOIT EN MATIÈRE D'ACCREDITATION ABET

La Commission d'accréditation des sciences appliquées et des sciences naturelles de l'ABET a accrédité les programmes de Licence en Mathématiques Actuarielles et Financières et de Licence en Sciences Infirmières dispensés par l'USEK. Par ailleurs, la Commission d'accréditation en ingénierie de l'ABET a accrédité le programme de Diplôme d'Ingénieur en Génie Civil de l'USEK. Ce nouvel exploit porte à 12 le nombre des programmes de l'USEK détenteurs de l'accréditation ABET dans les domaines des sciences appliquées, de l'informatique et de l'ingénierie.

UPCOMING EVENTS / ÉVÉNEMENTS À VENIR

September 13, 2018

New Strategies and Technologies for the Lebanese Wine Industry

Le 13 Septembre 2018

Nouvelles stratégies et technologies pour l'industrie vinicole libanaise

September 18, 2018

Catholic Higher Education in Lebanon and the Middle East: Advancing Mission and Leading Innovation

Le 18 Septembre 2018

L'Enseignement supérieur catholique au Liban et au Moyen-Orient : favoriser la mission éducative et l'innovation

September 22 & 23, 2018

International Youth Peace Forum: Be the Missing Peace

Les 22 Et 23 Septembre 2018

Forum international de la paix et de la jeunesse : Soyez la paix manquante

September 24, 2018

Inas Abou Ayyash Foundation (IAAF) Awards – Dare to Dream

Le 24 Septembre 2018

Prix de la Inas Abou Ayyash Foundation (IAAF)

September 25, 2018

Violence and Religion

Le 25 Septembre 2018

Violence et Religion

September 27, 2018

The ACIE Wheel of Fortune Event

Le 27 Septembre 2018

La roue de la fortune de l'ACIE

COMMENCEMENT CEREMONY USEK IN THE PRESS
FOR THE SCHOOL OF MEDICINE L'USEK DANS LA PRESSE
AND MEDICAL SCIENCES
CÉRÉMONIE DE REMISE DES
DIPLOMES DE LA FACULTÉ DE
MÉDECINE ET DES SCIENCES
MÉDICALES

DELEGATION OF LEBANESE-BORN BRAZILIANS AT USEK

As part of its drive to strengthen its ties with Latin America, USEK welcomed a delegation of Lebanese-born Brazilians on a trip to reconnect with their Lebanese roots, organized by their local parish in Sao Paulo.



On August 2, 2018, USEK held its commencement ceremony for the School of Medicine and Medical Sciences. It was also the perfect time to inaugurate USEK's brand-new Dr. François S. Bassil Medical Building, the Centre Hospitalier Universitaire – Notre Dame des Secours (CHU-NDS) in Jbeil.

L'USEK a organisé la cérémonie de remise des diplômes de la Faculté de Médecine et des Sciences Médicales le 2 août 2018. En cette même occasion, l'Université a inauguré le nouveau Bâtiment Dr François S. Bassil de ladite Faculté près du Centre Hospitalier Universitaire – Notre Dame des Secours (CHU-NDS) à Jbeil.

DÉLÉGATION DE BRÉSILIENS D'ORIGINE LIBANAISE À L'USEK

Dans le cadre des efforts de consolidation des relations avec l'Amérique latine, l'USEK a reçu une délégation de Brésiliens d'origine libanaise en un voyage de « retour aux racines » organisé par leur paroisse locale à Sao Paulo.

[LEARN MORE
EN SAVOIR PLUS](#)

USEK LEADING A NEW NATIONAL PROJECT / L'USEK À LA TÊTE D'UN NOUVEAU PROJET NATIONAL

THE LEBANESE DIPLOMA SUPPLEMENT (LEBPASS)

LE SUPPLÉMENT AU DIPLÔME LIBANAIS (LEBPASS)

**USEK TO LEAD
A NEW NATIONAL
PROJECT**



**"The Lebanese Diploma
Supplement - LEBPASS"
co-funded by
the Erasmus + Programme
of the European Union**

The Holy Spirit University of Kaslik (USEK) will be leading the new national project entitled "The Lebanese Diploma Supplement (LEBPASS)". The project proposal submitted by USEK's Office of the Provost to the European Union Erasmus + Programme has been approved and USEK has been awarded a grant to lead the LEBPASS project in collaboration with the Directorate General of Higher Education in Lebanon, the Agence Universitaire de la Francophonie (AUF), and 9 other partner universities and organizations from Lebanon, Cyprus, France and Germany.

LEBPASS is a national project that will eventually unite higher education stakeholders for the purpose of delivering a diploma supplement that would describe the qualifications and skills of Lebanese higher education graduates.

USEK is the only institution in Lebanon who is currently leading three out of four national projects co-funded by the European Union's Erasmus + Programme:

- The E-TALEB Project / Professional Standards Framework for Excellence in Teaching and Learning in Lebanese Higher Education Institutions
- The Steer-Leb Project / Student Empowerment, Engagement and Representation in Lebanese Universities
- The LEBPASS Project / The Lebanese Diploma Supplement

Congratulations to all the USEK community and to those who are contributing to developing the future of higher education in Lebanon.

L'Université Saint-Esprit de Kaslik (USEK) sera à la tête du nouveau projet national intitulé « Supplément au diplôme libanais (LEBPASS) ». Le programme Erasmus + de l'Union Européenne a accepté la proposition de programme présentée en ce sens par le Bureau du Provost de l'USEK et l'Université a ainsi obtenu une subvention pour mener ce projet en collaboration avec la Direction générale de l'enseignement supérieur au Liban, l'Agence Universitaire de la Francophonie (AUF) et 9 autres universités et organisations partenaires au Liban, à Chypre, en France et en Allemagne.

LEBPASS est un projet national qui a pour vocation d'unir les parties prenantes à l'enseignement supérieur afin de délivrer un supplément au diplôme dans lequel seraient énumérés les critères et les compétences des étudiants libanais détenteurs d'un diplôme d'enseignement supérieur.

L'USEK est le seul établissement libanais à mener trois des quatre projets nationaux en cours

cofinancés par le programme Erasmus + de l'Union Européenne :

- Le projet E-TALEB / Cadre des normes professionnelles pour l'excellence en enseignement et en apprentissage dans les universités libanaises
- Le projet STEER-LEB / Responsabilisation, engagement et représentation des étudiants dans les universités libanaises
- Le projet LEBPASS / Supplément au diplôme libanais

Félicitations à toute la communauté de l'USEK et à toutes les personnes qui contribuent au développement de l'avenir de l'enseignement supérieur au Liban.

FIND USEK



© Copyright USEK 2017

[Visit our website](#) | [%%Unsubscribe%%](#)